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طارمی، یکی از انتقالات شکست خورده تابستانی
مهدی طارمی در فهرست 
هفت انتقــال نافرجام پنجره 
نقل و انتقالاتی تابستانی قرار 

گرفت.
، زمان  ایســنا  به گزارش 
تابســتانی  انتقالات  و  نقــل 
فوتبال به پایان رسید. بسیاری 
به ســرانجام  از جابه جایی ها 
رسیدند و چند تای دیگر هم در واپسین دقایق نهایی نشدند. موردی که در آن 
واسطه ها مدام مانع می شدند و شرایط را تغییر می دادند. انتقال مهدی طارمی به 
میلان به همین خاطر صورت نگرفت. در لحظات پایانی درخواست هایی از طرف 
مدیر برنامه ها مطرح می شد که باعث می شد هزینه ها دو یا حتی سه برابر شود. 
میلان این شرایط را قبول نکرد و قرارداد ۱۵ میلیون یورویی در ۲۴ ساعت پایانی 
پنجره نقل و انتقالات لغو شد. قرارداد مهاجم مرکزی تیم ملی ایران با پورتو تنها 

تا ژوئن ۲۰۲۴ اعتبار دارد. او همچنان می تواند گزینه میلان برای آینده باشد.

مهاجم 600 هزار دلاری در پرسپولیس!
بــا پایــان زمــان پنجره 
نقــل و انتقالات لیــگ برتر، 
پرســپولیس به دنبال جذب 

مهاجم آزاد خواهد بود.
به گزارش »ورزش ســه«، 
در حالی کــه با جدایی چهار 
فقر  پرســپولیس  مهاجــم، 
شــدیدی را در خــط حمله 
احســاس می کند، کادرفنی این تیم همچنان بــه دنبال جذب مهاجم خارجی 
است و گزینه های مختلف خط حمله را بررسی می کند. مهرداد خانبان که به نظر 
ماموریت بررسی مهاجمان معرفی شده و سایر گزینه ها را برعهده گرفته، با انتشار 
چند اســتوری خبر از روند کار خود داد و اعلام کرد که همچنان این جســتجو 
ادامه دارد. بر اســاس گفته اعضای کادرفنی پرسپولیس، در این مدت فیلم بازی 
بیش از 8۰ مهاجم توســط مربیان این تیم مورد بررســی قرار گرفتند اما اکثر 
آنها موردتوجه یحیی قرار نگرفتند و چند گزینه موردنظر نیز شــرایط حضور در 
لیگ برتر ایران را نداشتند. باشگاه پرسپولیس در این مدت با چند مشکل برای 
جذب مهاجم خارجی روبرو بوده است: ۱( کمبود نقدینگی، ۲( سقف قرارداد، 3( 

مخالفت با حضور در ایران و ۴( عدم دسترسی به مهاجم آزاد.
در اســتوری مهــرداد خانبان صفحه ترانســفر مارکت یکــی از گزینه های 
پرسپولیس را قرار داده که سابقه مصدومیت او را نشان می دهد. این بازیکن که 
نامش در این صفحه منتشر نشده، سابقه بیش از ۲۰ مصدومیت از نواحی مختلف 
را دارد و به وضوح ریســک خرید بالایی را متوجه خود می کند که شــاید حتی 
این ریسک از شیخ دیاباته هم بیشتر باشد. جالب اینکه کمی جستجوی بیشتر 
نشان می دهد او استفن یووتیچ مهاجم سابق منچسترسیتی است که در آخرین 
روزهای فوتبالش شاید چندان هم بی میل نباشد راهی لیگ برتر ایران شود اما 

حتی این مهاجم سالخورده نیز درخواست میلیون دلاری از پرسپولیس دارد.
همچنین برخی از مهاجمان معرفی شده، در سطوح پایین فوتبال حضور دارند 
و اساســا امکان قانونی انتقال به لیگ ایران را نخواهند داشت چرا که بر اساس 
قوانین، مهاجمان از لیگ دسته اول و دوم هر کشور می توانند به ایران بیایند که 
این موضوع برای کشورهای مختلف، متفاوت است. شنیده های خبرنگار ما حاکی 
از آن است که باشگاه پرسپولیس بودجه 6۰۰ هزار دلاری را برای جذب مهاجم 
خارجی در نظر گرفته که عدد پایین تری نســبت به دســتمزد یورگن لوکادیا و 
عدد بالاتر نسبت به قرارداد شیخ دیاباته است. اما باوجود رد تمام گزینه ها توسط 
کادرفنی پرســپولیس، جستجو برای یافتن مرد موردنظر یحیی گل محمدی در 
خط حمله ادامه دارد و این باشگاه امیدوار است تا دیدار با النصر در ۲8 شهریور، 

انتقال موردنظر انجام شود.

سرمربی اروپایی فولاد انتخاب شد
خوزستان  فولاد  باشــگاه 
برای ثبت اســامی کادر فنی 
جدید باید قرارداد نفرات قبلی 
را فسخ کند. به گزارش  مهر، 
باشــگاه فولاد خوزستان پس 
از باخــت دو بــر صفر مقابل 
قطعی  تصمیم  پرســپولیس 
دربــاره انتخــاب ســرمربی 
خارجی خود را عملی کرد تا این باشگاه با یک مربی اروپایی به توافق نهایی برسد.
این مربی که ســابقه حضور در مقدونیه و صربســتان را دارد با قهرمانی در 

رقابت های باشگاهی با قراردادی به مدت یک فصل با فولاد قرارداد می بندد.
ســرمربی اروپایی فولاد خوزستان وارد کشور خواهد شــد تا روز سه شنبه 

قراردادش را با مدیران باشگاه اهوازی در دفتر تهران امضا کند.
همچنین مربیان فولاد نسبت به حضور دو مربی بومی روی نیمکت این تیم 
به توافق رسیدند تا دستار ســرمربی جدید شوند. ایمان مبعلی موافقت خود را 
بــرای حضور در جمع مربیان جدید فولاد اعلام کرده اما باشــگاه هنوز تصمیم 
نهایی برای انتخاب سهراب بختیاری زاده یا احمد آل نعمه را نگرفته است. باشگاه 
اهوازی برای ثبت اســامی نفرات جدید کادر فنی فولاد ملزم به فســخ قرارداد 
علیرضا منصوریان، محمد خرمگاه، حسین کاظمی و سایر نفرات آنالیزوری این 

باشگاه است که امور اداری آن امروز انجام می شود.

غوغای هت تریک در لیگ عربستان!
تنها با گذشــت ۵ هفته از 
لیگ عربستان ۴ بازیکن موفق 
بــه هت تریک شــدند و این 
جنگ آقــای گلی را جذاب تر 
می کنــد. به گــزارش فارس، 
لیگ فوتبال عربستان با انتقال 
بیش از 3۰ ستاره سرشناس 
در ایــن فصــل به یکــی از 
پربازدیدترین لیگ های فوتبال دنیا تبدیل شده است. در حساس ترین بازی هفته 
پنجم لیگ عربستان الاتحاد و الهلال دیدار ال کلاسیکوی عربستان را با بیش از 
۱۰ ستاره سرشناس فوتبال در ترکیب تیم هایش برگزار کنند. این دیدار جذاب 
و تماشــایی در پایان با نتیجه ۴ بر 3 به سود الهلال به پایان رسید. در این بازی 
تماشایی الهلال کامبک بزرگی زد و بازی 3 بر یک باخته را ۴ بر 3 کرد و برنده 
بازی شد. میتروویچ ستاره سابق فولام در این بازی برای الهلال هت تریک کرد 
و ستاره میدان بود. تنها با گذشت ۵ هفته از لیگ عربستان جنگ هت تریک ها 
بالا گرفته است. تاکنون ۴ فوتبالیست سرشناس در لیگ عربستان موفق به هت 
تریک شــدند. رونالدو برای النصر، فیرمینیو برای الاهلی، مالکوم برای الهلال در 
آخری میترویچ برای الهلال 3 گل در یک بازی به ثمر رساندند. جنگ آقای گلی 

با این هت تریک داغ تر خواهد شد.

خانه تکانی بزرگ بارسلونا با 16 خروجی 
ســرمربی بارســلونا خانه 
تکانــی بزرگی در تابســتان 
در لیســت تیم انجام داد. به 
هرناندز  ژاوی  فارس،  گزارش 
سرمربی بارســلونا در نقل و 
انتقالات تابســتانی دست به 
بزرگــی زده که  تکانی  خانه 
سوژه رسانه های اسپانیا شده 
اســت. طبق گزارش نشریه »موندو دپورتیوو« با نگاه به لیست بازیکنان بارسلونا 
با تصمیم ژاوی ۱6 بازیکن تاکنون از جمع آبی-اناری ها در دو ماه گذشــته جدا 
شــدند. اما با نگاه به لیست خریدهای تابستانی بارسلونا متوجه می شوید تنها ۵ 
بازیکن جدید به ترکیب بارســلونا اضافه شده است. گوندوگان، رومئو، مارتینز، 

کانسلو و ژائو فلیکس ۵ خرید جدید بارسلونا به شمار می آیند.
ژاوی ۱6 بازیکــن از فصل گذشــته را از دســت داد و راس ایــن بازیکنان 
کاپیتان های سرشــناس بارسلونا یعنی بوسکتس و یوردی آلبا هستند که راهی 

آمریکا شدند تا همبازی مسی در اینتر میامی شوند.

اخبارکوتاه

مدیرعامل پرسپولیس نسبت به شائبه بازگشت عیسی 
آل کثیر به پرســپولیس گفت: اگر یحیی گل محمدی او را 

بخواهد با آل کثیر مذاکره می کنیم.
به گزارش ایســنا، رضــا درویش مدیرعامل باشــگاه 
پرســپولیس در حاشیه مراسم ترحیم محسن زمانی، داور 
پیشکسوت فوتبال به موضوع میزبانی از تیم های عربستانی 
در لیگ قهرمانان آســیا اشاره و بیان کرد: جا دارد از وزیر 

امور خارجه تشکر کنم. 
هفته گذشته طی مذاکراتی که داشتیم، محبت کردند 
و با وزیر خارجه عربســتان صحبت های داشتند. آقای تاج 
هم مذاکراتی با رئیس فدراســیون عربستان انجام داد. در 

صورت توافق طی یکــی، دو روز آینــده، تیم های ایرانی 
می توانند میزبان تیم های عربستان باشند اما اگر این توافق 

صورت نگیرد گزینه بعدی ما میزبانی در عمان است.
او در مورد شــرایط خط حمله پرســپولیس و احتمال 
بازگشت عیسی آل کثیر گفت: این به آقای آل کثیر بستگی 
دارد که شرایط خود را بررسی کند. اگر آزاد است و تمایل 

داشته باشد، مذاکره می کنیم.
البته کادر فنی هم باید با آمدن آل کثیر موافق باشــند. 
آقــای گل محمدی رزومه نزدیک بــه ۵۰ بازیکن خارجی 
را بررســی کرد اما بازیکن شــاخصی که برای پرسپوایس 

مثمرثمر باشد پیدا نکرده است.

درویش در پاســخ به این ســوال که اگــر آل کثیر به 
پرســپولیس برگردد پرونده جذب بازیکن خارجی بســته 

می شود، بیان کرد: ما یک نفر بیشتر جا نداریم.
مدیرعامل پرسپولیس در مورد تبلیغات محیطی گفت: 
متاســفانه هنوز نمی دانیم کدام قانون است و هنوز متوجه 
نشدیم منبع درآمدی باشگاه کجا است. پارسال و دو سال 

گذشته صفر ریال گرفتیم.
پارســال چند ثانیه را دادند اما امســال چیزی ندادند. 
درآمد ما از بلیت فروشی کجاست؟ ما که صنعتی نیستیم 
و دولــت هم می گوید نمی تواند برای ورزش قهرمانی پولی 

بدهد. 
دو، ســه دوره قهرمان هم شدیم هیچ پاداشی بابت آن 
دریافــت نکردیم. تحلیل گران و اقتصاددانان بزرگ بگویند 

چه  کار کنیم؟ 
ما فقط یک پیراهن داریم و از تبلیغات محیطی هم هیچ 
درآمدی نداریم. بگویند منبع درآمد باشگاه پرسپولیس و 
استقلال که ۲۰- 3۰ میلیون هوادار دارد باید از کجا باشد؟ 
از روزی هم که آمده ام این مشکل را بارها مطرح کردم اما 

اثری نداشته است.
او افزود: ما جام باشــگاه های آســیا را در پیش داریم. 
بازی الاتحاد و الهلال را دیده اید ۵۰۰ تا 6۰۰ میلیون دلار 

هزینه آن تیم بود. 
به نظر شــما اجحاف نیست ما قهرمان شویم؟ چون نه 
امکانات داریم و نه زمین و حتی پولی که حقمان اســت را 
هم نمی دهند. دلخوشــی هوادار ما به این فوتبال است و 

حیف نیست همین فوتبال را هم از او بگیریم.
درویش درباره جلساتش درباره درآمد تبلیغات محیطی 
گفــت: ما باید دنبال درآمد پایدار برســیم که حق پخش 
تلویزیونی است و یکی از الزامات کنفدراسیون فوتبال اسیا 

است. نمی توانیم فقط سندی را امضا کنیم.
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس درباره پیگیری مطالبات 
مالی این باشــگاه در AFC گفت: طی هفته گذشــته که 
وزیــر خارجه مالزی آمده بودند، مــا درباره مطالبات 3.۵ 
میلیــون دلاری خودمان صحبت کردیــم. نامه ای از ما و 
فدراســیون فوتبال ارائه شد که ایشان از طریق بانک های 

مالزی پیگیری کنند.
او درباره ادعای مدیر روابط عمومی این باشــگاه مبنی 
بر اینکه باید بازی های ســپاهان به نفع رقبا ســه بر صفر 
شود و اظهارات منصور قنبرزاده درباره ارسال نامه از سوی 
نهادهای بازرســی به باشــگاه ســپاهان و همچنین عقب 
نشــینی وی از موضع خود گفت: کمیته انضباطی باید بر 

اجرای قانون مصر باشد. 
قانون گذار گفته که اگــر تیمی قوانین را رعایت نکند 

بازی هایش سه بر صفر می شود. 
علی الظاهر چند قرارداد آن ها )ســپاهان( نرمال نیست. 
ســازمان لیگ گفته حداکثر افزایش قرارداد می تواند ۲۵ 
درصد باشــد و اگر افشا شــود ۱۲۵ درصد افزایش یافته 
است، باید نتایج بازی ها تغییر کند. باید ببینیم آیا چیزی 
که می گویند با چیزی که عملیاتی می شــود یکسان است 

یا خیر.

چراغ سبز مدیرعامل پرسپولیس به بازگشت  آل کثیر 

رئیس فدراســیون دوچرخه سواری نســبت به مشکل 
مطرح شــده رکابزن ملی پوش در تــور ایران - آذربایجان 
گفت: اجازه نمی دهیــم رکابزن بدون تجهیزات به هانگژو 

برود.
به گزارش ایســنا، علی لبیب تنها رکابزن مرد ایران در 
بازی های آسیایی هانگژو است و در تور ایران - آذربایجان 
هــم رکاب زد. او پیش از آغاز تور عنــوان کرده که برای 
حضور در بازی های آســیایی نیاز به دوچرخه و تجهیزات 
دارد. در مراســم اختتامیــه تور دوچرخه ســواری ایران - 
آذربایجان نیز این موضوع عنوان شــد، رکابزن ملی پوش 
نیاز به دوچرخه دارد و از مسئولان استان آذربایجان شرقی 
درخواســت شــد برای او یک دوچرخه تهیــه کنند تا به 

بازی های آسیایی برود.
به نظر می رســد مطرح کردن ایــن موضوع که رکابزن 
اعزامی ایران به بازی های آســیایی هانگژو دوچرخه ندارد، 
در حضور تیم ها و رکابزنان خارجی خیلی زیبنده نبود و از 
طرفی فدراسیون در شرایطی که نماینده کمی در هانگژو 

دارد باید به فکر تامین نیازهایشان باشد.
اجازهنمیدهیمدوچرخهسوار

بدونتجهیزاتبرود
رسول اسدی رئیس فدراسیون در گفت وگو با ایسنا در 
مورد دوچرخه نداشــتن رکابزن ایران و مطرح شدن این 
موضوع در تور ایران - آذربایجان بیان کرد: متاســفانه این 
موضوع بدون هماهنگــی در تور ایران - آذربایجان مطرح 
شــد. تجهیزات آقای لبیب را تهیه می کنیم. فکر نمی کنم 
در مورد یک دوچرخه کامل مشــکل داشته باشد و بیشتر 

مشکلش در مورد تجهیزات بود.
اســدی در مورد اینکه لبیــب در مصاحبه خود عنوان 
کرده بود دوچرخه جدید نیاز دارد، تاکید کرد: همه احتیاج 
به دوچرخه جدید دارند و منکر این موضوع نیســتیم. ما 
ســعی کردیم دوچرخه هایی که دنبال خریدنش بودیم به 
بازی های آســیایی برســد اما این اتفاق رخ ندارد. مشکل 
تجهیــزات وجــود دارد و خودمان هم بارهــا آن راعنوان 
کردیم. حواسمان به ورزشکار است که به خاطر تجهیزات 
متضرر نشــود و نتیجه اش به خاطر تجهیزات تحت تاثیر 

قرار نگیرد.
او افزود: در مورد ورزشــکار پارا نیز که گلایه کرده بود 
تجهیزات ندارد، به ما لیســتی داده شــد و در حال تهیه 
تجهیزات هستیم. پیش پرداخت خرید تجهیزات را داده ایم 
و برای پرداخت بقیه مبلغ هم مشکلی وجود ندارد. تعجب 
کــردم که بدون اطلاع صحبت هایی انجام داده اســت. ما 
نمی گوییم هیچ نقصی نداریم. متناســب با وضعیت کشور 
تمام تلاشمان را می کنیم تا امکانات را فراهم کنیم و اجازه 
نمی دهیم دوچرخه سوار بدون تجهیزات به مسابقات برود.

رئیسفدراسیونبههانگژونمیرود
او در مورد اینکه شــنیده شــده به بازی های آسیایی 
هانگژو نمی رود، بیان کرد: بله! درست است من به بازی ها 
نمــی روم. دو ورزشــکار به همراه محمــود وفایی مربی و 
محمود حضوری مکانیســین در بازی ها هستند. وقتی دو 
ورزشکار داریم درست نیست، سه نفر همراه داشته باشند.
اجازهنــدادنبهدوتیمایرانــیتصمیمکمیته

برگزاریبودنهفدراسیون.
اســدی در مورد گلایه ها از فدراسیون دوچرخه سواری 
مبنــی بر اجازه ندادن به دو تیــم ایرانی )DFT اردبیل و 
امیدنیا مشهد( برای حضور در تور ایران - آذربایجان گفت: 
کمیته برگزاری تور اختیار تام دارد. دلیل ندارد چون زمانی 
من برگزار کننده بودم و الان هم رئیس فدراسیون هستم 
بــاز هم تصمیم گیرنده باشــم. کمیتــه برگزاری خودش 
کمیته فنی دارد. فدراسیون نقشی در این موضوع نداشت 
و تصمیم خود کمیته برگزاری بود. دو تیم انتظار داشتند 
فدراســیون از آنها دفاع کند در حالی که عملکرد و ســن 
رکابزنان قابل دفاع نبــود. او در مورد اینکه تیم های دیگر 
از رکابزنان ســن بالا اســتفاده کرده بودنــد و این توجیه 
منطقی نیســت، تصریح کرد: ســن در کنار عملکرد مهم 
اســت. چند نفر که چندین ســال اســت، دوچرخه سوار 
نیستند را در تیم بگذارند درست نیست. چندین ماه قبل 
گفتیــم ترکیب تیم ها را تغیر دهنــد و نفراتی بگذارند که 
دوچرخه سوار زیر ۲۵ سال باشند. تا آخرین لحظات قبول 
 نکردند در نهایت چند نفر را آوردند که زیر ۲۵ سال بودند 

اما دوچرخه سوار نبودند.  

واکنش فدراسیون به گلریزان خرید دوچرخه مقابل خارجی ها!

در پرونــده عزیزبــک آمانوف از باشــگاه 
اســتقلال که با محکومیت آبی پوشان همراه 
شــد رد پای تخلف آشــکار دو کارمند دیده 
می شود، کارمندانی که اخطارهای این بازیکن 
را پاک کردند و به مدیران وقت اســتقلال در 
دوره مدیریــت فتــح الله زاده اطلاع ندادند تا 
پرونده شکایت او را باز بماند و راحت و بدون 

دردسر قراردادش را فسخ کند.
به گزارش ایرنــا، عزیزبک آمانوف، هافبک 
ازبکستانی ســابق تیم فوتبال استقلال از این 
تیم به فیفا شکایت کرد. فیفا رأی این پرونده 
را دو روز پیش اعلام و به باشــگاه اســتقلال 

ابلاغ کرد.
در این رأی، باشــگاه استقلال به پرداخت 
۵۱۲ هزار دلار بابــت قرارداد آمانوف محکوم 

شده است.
آمانــوف ۱۱۲ هزار دلار برای فصلی که در 
استقلال بازی می  کرد به همراه ۴۰۰ هزار دلار 

از قرارداد امسالش را طلب کرده است.
اما ماجرای اصلی چیســت؟ چه اتفاقی رخ 
داد که باعث شــد تا بازیکن ازبکستانی راحت 
و بدون دردسر قراردادش را با باشگاه استقلال 
فسخ و به فیفا شکایت کند! برای پاسخ به این 
معمای بزرگی باید به یک سال پیش برگردیم، 
به روزهایی که مصطفی آجورلو هنوز از سوی 
هیــات مدیره برکنار نشــده بــود و مدیریت 

باشگاه استقلال را بر عهده داشت.
عزیزبک آمانوف در تابســتان سال ۱۴۰۱ 
از ایمیلی که به مدیــر برنامه ایرانی اش )ش، 
ن( اختصاص داشــت اخطاری را برای باشگاه 
فرســتاد، او در این اخطار فرصت داده بود در 
صورتی که ظرف ۱۰ روز باشــگاه اســتقلال 
مطالباتــش را پرداخت نکند قــراردادش را 
را به صورت یکطرفه فســخ و به فدراســیون 

بین اللملی فوتبال )فیفا( شکایت می کند.
چند روز بعد آمانوف بخشــی از طلبش را 
به صورت نقدی دریافت می کند اما بر خلاف 
عرف حقوقی پرونده شکایت از او بسته نشده 
و رســیدی از آمانــوف دریافت نمی شــود تا 
اخطار قبل از فسخ او لفو شود! او به تمرینات 
اســتقلال بر می گردد اما پرونده شکایت او از 
باشــگاه اســتقلال باز می ماند تا هر وقت که 

خواست آن را دوباره به جریان بندازد!
چند هفته بعد مصطفی آجورلو از ســوی 
هیات مدیره استقلال برکنار می شود، آمانوف 
که از نظر فنی مورد تایید ریکاردو ســاپینتو 
قرار نداشــت به باشگاه اســتقلال مراجعه و 
خواهان دریافت رضایت نامه اش می شــود. او 
بــا فتح آلله زاده جلســه ای را برگزار می کند و 
طرفین به صورت شفاهی به توافق دست پیدا 
می کنند با دریافت مبلغی ناچیز از اســتقلال 
جدا شــود اما چند روز بعد به باشگاه مراجعه 
کــرده و اعلام می کنــد تصمیمش برای جدا 
شــدن منتفی شده اســت و قصد دارد چند 
روزی به ازبکستان برود و دوباره در تمرینات 
حاضر شود، او با گرفتن پاسپورتش به صورت 
مخفیانــه تهران رتا به مقصد تاشــکند ترک 
می کند اما نه تنها بر نمی گردد بلکه قراردادش 
را به صورت یکطرفه فسخ و از استقلال به فیفا 

شکایت می کند.

باشگاه استقلال که از این اتفاق شوکه شده 
بود از آمانوف شکایت و صراحتا اعلام می شود 
که اومانوف بدون دادن نوتیس کشــورا ترک 
کرده و با نسف قارشی بدون اجازه باشگاه وارد 

مذاکره شده است.
پرونــده در اختیــار تیم حقوقی باشــگاه 
اســتقلال قرار گرفته و پــس از اینکه از قائم 
مقام و مدیر بین الملل باشگاه استقلال اعلام 
می کنند از سوی آمانوف ایمیلی ادرس باشگاه 

ارسال نشده لوایح تنظیم می  شود!
چند روز بعد مدارکی از ازبکستان به باشگاه 
استقلال ارسال می شود که باور کردنی نیست، 
مدارکی که نشــان می دهد یکی از کارمندان 
باشگاه اســتقلال که از سوی آجرلو استخدام 
شــده بود، به جای انکه روال نامه نگاری ها از 
مســیر ایمیل رســمی و اول باشگاه استقلال 
طی شــود از ایمیل دوم و در اختیار خودش 

نامه نگاری ها را انجــام می دهد و حتی تایید 
می کند که بدهی های آمانوف ظرف یک هفته 
پرداخت می شــود. ایمیلی که به منزله ایمیل 
رسمی تلقی شده و طبق همان اصول بخشی 

از حقوق وی پرداخت می شود.
در این میان شاید اخطار های بعدی آمانوف 
به این آدرس ارســال شده باشد ولی وکیل او 
مدعی شده که باشگاه اســتقلال اخطارها را 
دریافت کرده است اما در کمال تعجب نه تنها 
این کارمندان اخطارهــا را در اختیار مدیران 
وقــت اســتقلال نمی گذارد بلکــه به صورت 

مشکوکی همه آنها را پاک می کند!
وقتی کارمند باشــگاه اســتقلال به دفتر 
باشــگاه احضار شــده و با این پرسش روبرو 
می شود که چرا ایمیل ها را پاک کردید و آنها 
را به اطلاع باشــگاه نرساندید جوابی می دهد 
که عصباینت فتح الله زاده را به همراه و شروع 

بــه داد فریاد کرده و می گوید از تو شــکایت 
خواهم کرد تا مشخص شــود چه افرادی در 

این خیانت شریک هستند!
کارمند وقت می گوید ایمیل شخصی ام بود 

و با دستور مدیران بالادستی ام پاک کردم!
مشــاور بین الملل فتح الله زاده که در جلسه 
حضور داشــت خطــاب بــه او می گوید این 
ایمیل شخص نیســت چرا که تمام مکاتبات 
باشــگاه اســتقلال از زمان از حضور مدیریت 
وقت با کنفدراسیون فوتبال آسیا، فدراسیون 
بین المللــی فوتبال)فیفــا(، بازیکنان خارجی 
و بــا این ایمیــل صورت گرفته اســت، مدیر 
بالادستی شما چه کســی بود که دستور داد 
تمام پیام هایی را که برای باشگاه استقلال نه 
شخص شــما ارسال شده است را پاک کنید؟ 
فرد مورد نظر با گفتن اینکه نمی توانم و حق 
ندارم به پرسش هایتان پاسخ دهم اتاق را ترک 

می کند! بعد از این اتفاق باشــگاه استقلال از 
دو نفــر به قــوه قضاییه شــکایت می کندکه 
پرونده هنوز در قوه قضاییه در حال رسیدگی 
می باشــد. به طور حتم پروند آمانوف باید به 
صــورت ویژه نه تنها در قــوه قضاییه بلکه از 
ســوی حراســت وزارت ورزش و جوانــان و 
نهادهای امنیتی دیگر مورد بررسی ویژه قرار 
می گیرد و باید مشخص شود چرا همان زمانی 
که بخشــی از طلب آمانــوف پرداخت پرونده 

شکایت و اخطار او بسته نشد و باز ماند؟
بایــد کارمند مــورد نظر پاســخ دهد او 
به چــه حقی و با اجازه چه کســی ایمیل ها، 
اسناد باشگاه استقلال و اخطارهای آمانوف را 
بدون اینکه به اطلاع مدیران باشــگاه برساند 
پاک کرده است؟ به دستور چه کسی این کار 
را انجــام داده  و چه کســانی از افزایش مبلغ 

محکومیت استقلال سود برده اند.

 خودسرانه ایمیل های استقلال پاک شد تا قرارداد فسخ شود 

رد پای تخلف دو کارمند در ماجرای آمانوف


